

(10044)臺北市中正區武昌街

1 段 45 號

電話：(02)2349-3456

傳真：(02)2382-2010

(02)2388-1247

臺灣銀行採購部

BANK OF TAIWAN

DEPARTMENT OF PROCUREMENT

45, Section 1, Wu Chang Street,

Zhongzheng Dist.,

Taipei City 10044, Taiwan,

REPUBLIC OF CHINA

TEL: (02) 2349-3456

FAX: 886-2-2382-2010

886-2-2388-1247

序號： 107-007
Serial No.:

招標文件修正書
AMENDMENT

日期： 107 年 1 月 12 日
Date: January 12, 2018

招標案號： GF2 -106073
Invitation No.:
招標標的： 空調通勤電聯車 520 輛
Subject of Invitation: 520 cars of Commuter Electric Multiple Units

本案修正書編號： 1
Amendment No.:

謹通知各投標廠商，本案 106 年 12 月 25 日公告之招標文件修正如下：

Prospective tenderers are hereby notified that the following amendments are made to the captioned Invitation issued on December 25, 2017 :

1. 本案招標文件第 A20 頁，由本招標文件修正書之附件（共 1 頁）取代。

The page A20 of the original Invitation Documentation is replaced by the revised one attached to this Amendment.

2. 本案投標截止時間(臺北時間中華民國 107 年 3 月 1 日上午 10 時 0 分)及開標時間(臺北時間中華民國 107 年 3 月 1 日上午 10 時 10 分)與其他規格及條款仍維持不變。

The Deadline for Tendering (10:00 a.m., March 1, 2018 Taipei Time) and Tender Opening Time (10:10 a.m., March 1, 2018 Taipei Time) and all other terms and conditions of this Invitation remain unchanged.

Bank of Taiwan
Department of Procurement



T. K. Chen
Executive Vice President & General Manager

40. 本案刊登於行政院公共工程委員會之政府電子採購網之招標公告為招標文件之一部分，惟不另檢附。

The Notice of Invitation to Tender published on the government procurement information network of the Procurement and Public Construction Commission, Executive Yuan shall be made as part of this invitation documentation but shall not be attached in it.

41. 本案招標文件包括下列內容，其效力及優先順序，依數字序號辦理：

41.1 備註條款。

41.2 「空調通勤電聯車 520 輛採購案」評選須知。

41.3 臺鐵規範。

41.4 「臺灣銀行採購部代辦採購投標須知暨契約條款」（中華民國 104 年 1 月份版）。

The Invitation Documentation include the following contents and their effectiveness and order priority shall be executed according to the following numerical order:

41.1 the Remarks.

41.2 Evaluation Instructions of “520 cars of Commuter Electric Multiple Units Procurement”.

41.3 “TRA’s Specification”.

41.4 “BOT/DP's Instructions for Tendering & Conditions of Contract” (Edition of January, 2015).

⇒ 42. 本案契約正本應由買賣雙方各依規定貼用 0.1% 之印花稅票。

Both parties should execute 0.1% stamp-duty of two original contracts according to applicable stamp-duty rate of ROC separately.